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P r o t o k  ó ł  Nr XVII/2012 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 24 lutego 2012r. w sali Urzędu Gminy w Kotlinie w godz. 
od 900 do 1050 

 
I. Otwarcie. 
             Otwarcia XVII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław 
Moch witając: radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy  Michała 
Urbaniaka,  Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Walentego 
Kwaśniewskiego, sołtysów, członków  Klubu Sportowego „Błękitni Sparta Kotlin” w liczbie 2 
osób oraz redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych  w sesji 
uczestniczyło 15. 
Listy obecności: radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
Na sesję nie przybyła sołtys Beata Skowrońska usprawiedliwiając swoją nieobecność. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
                 Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XVI sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XVI 

sesji Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XVI sesji Rady oraz   

z wykonania uchwał Rady. 
7. Przyjęcie informacji z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2011 rok. 
8. Przyjęcie informacji z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2011 rok. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- Statutu Gminy Kotlin, 
- zamiany nieruchomości, 
- regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
- wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy roku 2013 środków 
  stanowiących fundusz sołecki, 
- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży  
  pożarnej, 
- zmieniająca uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kotlin na 2012 rok, 
- zmieniająca uchwałę  w sprawie Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Kotlin. 

10. Wolne głosy i wnioski. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zg łoszone na XVI sesji Rady. 
12. Zamknięcie obrad. 
Porządek obrad przyjęty został 15 głosami za. 
 
ad. 3 Przyjecie protokołu z XVI sesji Rady Gminy. 
                  Opinię Komisji Rewizyjnej  o treści protokołu z XVI sesji Rady Gminy przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Jolanta Urbaniak stwierdzając, że protokół zawiera prawidłowo  
zapisany przebieg sesji, wnosząc o jego przyjęcie. 
Protokół wyłożony został do wglądu. 
Protokół przyjęty został 15 głosami za. 
 
ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych. 
                W punkcie tym głos zabrali i wnioski zgłosili: 
Radny Dariusz Józefiak wnioskując o wykopanie rowów przy drodze  powiatowej Kotlin – 
Sucha, wykonanie  przepustów przy tej drodze i namalowanie pasów skrajnych  na jezdni.  
Radny Józefiak mówił, że  droga Kotlin  - Sucha  jest za wąska, nie  zrobiono przepustów  
i droga ta już się sypie.  Radny przypomniał, że Gmina na budowę tej drogi przekazała 500 
tys. zł. Zdaniem radnego  droga ta jest bublem. Nie ma pasów skrajnych, nie udrożniono 
rowów  i mogła być o pół metra szersza przez to, że  wycięto drzewa  rosnące przy tej 
drodze. 
Radny Bogdan Pacholak  wnioskował  o naprawę przepustów na drodze Kotlin – Racendów. 
Na drodze tej  występują uskoki, a przyczyną tego są pozarywane przepusty. 
Radny Pacholak wnioskował o ułożenie dywanika asfaltowego w pasie od chodnika do  jezdni 
przy drodze w Racendowie. Obecnie chodnik zasypywany jest gryzem znajdującym się  przy 
chodniku. 
Radny Krzysztof Szyszka  pytał – czy któraś ze szkół z terenu gminy Kotlin  zgłosiła się do 
programu „Cyfrowa Szkoła”, który jest programem dla szkół podstawowych i do którego 
można  zgłosić się do dnia 23 marca 2012r.? 
Radny Maciej Skowron  wnioskował o: 
- naprawę wiaty autobusowej przy ul. Rymarkiewicza za cmentarzem, 
- naprawę żużlem ulicy Kochanowskiego przy ogródkach działkowych, 
- naprawę dróg powiatowych na których  są wyrwy. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak pytał dlaczego w uchwale w sprawie warunków 
finansowania  sportu w § 3 ust. 4 wpisano 70% dofinansowania przez Gminę, czy jest to 
kwota stała, czy narzucona przez Urząd Gminy?   
Radny Szymkowiak wnioskował  o podwyższenie dofinansowania sportu przez Gminę. 
Radny Szymkowiak  wnioskował o przyjrzenie się  znakowi „ zakaz wjazdu powyżej 12 ton” 
ustawionemu na ul. Kościuszki i w Wilczy   na skrzyżowaniu z kierunku Dobrzycy. Radny pytał 
– czy chodzi o przejazd przez most w Wilczy? 
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ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady  o działaniach podejmowanych  w okresie od XVI 
sesji Rady. 
                 Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 
- uczestniczył w 6 zebraniach sprawozdawczo – wyborczych OSP, 
- obecny był na koncercie  w Szkole Muzycznej w Kotlinie, 
- uczestniczył w podsumowaniu kontroli przeprowadzonej przez Kuratorium Oświaty  
  w Szkole Podstawowej w Kotlinie , która wskazała na słabe wyposażenie sal  
  komputerowych, 
- brał udział w zebraniu  Klubu Sportowego „ Błękitni Sparta Kotlin”, 
- uczestniczył w posiedzeniu Komisji Statutowej Rady Gminy, 
- brał udział w przygotowaniu materiałów sesyjnych, 
- uczestniczył w posiedzeniu obu komisji stałych Rady Gminy. 
Do informacji złożonej przez  Przewodniczącego  Rady nie wniesiono uwag. 
 
ad. 6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XVI sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
              Informacja z realizacji uchwał podjętych na XVI sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 
2011r.  oraz o wydanych zarządzeniach w okresie międzysesyjnym  przedstawiona przez 
Wójta stanowi załącznik do protokołu. 
              Następnie Wójt przedstawił informację o  zadaniach  zrealizowanych w okresie 
międzysesyjnym, w tym : 
- dokonaniu odbioru fabrycznie nowej koparko – ładowarki, 
- zawarciu umowy z PZU  z siedzibą w Jarocinie  na ubezpieczenie  całego mienia Gminy  
  Kotlin, 
- podpisaniu umów  powtarzających się okresowo w ciągu roku dotyczących usług 
  Informatycznych, pomocy prawnej, czyszczenia kanalizacji sprzętem specjalistycznym, 
  opracowania decyzji środowiskowych, szacowania nieruchomości, 
- podpisaniu umowy   na wykonanie prac projektowych: przebudowy drogi  - ul. 15 Sierpnia 
  i drogi gminnej w Woli Książęcej – Poniatówka, 
- podpisaniu umowy  na wykonanie prac polegających  na cięciu palnikiem tlenowo –  
  acetylenowym elementów rurociągu oraz konstrukcji zlokalizowanego w Kotlinie przy ul.  
  Poznańskiej,  
- zleceniu wykonania 1500 szt. biuletynu w związku z trwającymi przygotowaniami do  
  obchodów  „Roku 2012  -  Rokiem Ks. Stanisława Rymarkiewicza”, 
- złożeniu do Zarządu Głównego Szkolnego Związku Sportowego w Warszawie wniosku  o  
  dofinansowanie zatrudnienia 2 osób  jako  „ ANIMATOR – Moje Boisko – ORLIK 2012”, który 
  został zakwalifikowany przez Ministerstwo  Sportu i Turystyki i umowy ze wskazanymi we 
  wniosku kandydatami  na animatora podpisane zostaną w dniu dzisiejszym, 
- o pozytywnej weryfikacji złożonego   do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu wniosku o 
  płatność ostateczną  w ramach działania 321  dla operacji „ Budowa sieci kanalizacji  
  sanitarnej z przyłączami we wsi Wilcza”. Pozytywny raport z kontroli po przeprowadzonej 
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  wizytacji  będzie podstawą do zlecenia płatności  w wysokości 1.272.067,00 zł. 
- sporządzeniu rocznego sprawozdania o udzielonych zamówieniach publicznych. 
Ponadto Wójt poinformował, że  w miesiącu styczniu  Gmina otrzymała informację , że 
decyzją Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Poznaniu  umorzono Gminie kwotę 83.980,00 zł  tj. 25% zaciągniętej pożyczki na  budowę 
sieci przesyłowej  ścieków sanitarnych Kotlin – Wyszki.  
W miesiącu lutym otrzymano odpowiedź z Ministerstwa Sportu i Turystyki  w której 
poinformowano, że z uwagi na ograniczone możliwości finansowe  wniosek Gminy o 
przekazanie sprzętu sportowego nie będzie zrealizowany. 
7 lutego br. Powiatowy Inspektorat Nadzoru  Budowlanego w Jarocinie przeprowadził 
kontrolę  budowy kanalizacji sanitarnej w Wilczy. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Wójt poinformował również, że w okresie międzysesyjnym: 
- uczestniczył w zebraniach  sprawozdawczo – wyborczych OSP, 
- uczestniczył w podsumowaniu wizytacji  przeprowadzonej przez Kuratorium Oświaty  
  w Szkole Podstawowej w Kotlinie  w zakresie zarządzania Szkołą, podczas której wskazano   
  na słabe wyposażenie sal komputerowych, 
- uczestniczył w zebraniu Klubu Sportowego Błękitni Sparta Kotlin, 
- 3 lutego br. uczestniczył w spotkaniu w Żerkowie  zorganizowanym przez WOKiSS  
  w Poznaniu w sprawie nowego systemu gospodarki odpadami komunalnymi. 
Radny Maciej Skowron pytał – jak wyglądać będzie funkcjonowanie jednostki po likwidacji 
ZOPO? 
Wójt odpowiedział, że pracownicy finansowo księgowi przejdą pod referat finansowy Urzędu 
Gminy. 
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag. 
 
ad.7 Przyjęcie informacji  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2011 rok. 
            Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
komisji o materiałach sesyjnych. 
            Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  przedstawił 
porządek posiedzenia Komisji w dniu 22 lutego br. informując, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała materiały sesyjne,  w tym: informację z realizacji gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, informacji z działalności  Gminnej 
Komisji Rozwiązywania problemów Alkoholowych za 2011 rok oraz projekty uchwał  
znajdujące się w porządku obrad sesji. 
Przewodniczący Komisji informował, że najwięcej dyskusji na posiedzeniu Komisji  było na 
temat ekwiwalentu dla członków OSP. Przewodniczący przyznał, że On był za stawkami 10,- 
zł  za udział w akcji ratowniczo gaśniczej i 4,- zł za udział w szkoleniu. 
Komisja Budżetowa natomiast przegłosowała stawki: 12,- zł za udział w akcji ratowniczo 
gaśniczej i 4,- zł  za udział w szkoleniu  pożarniczym. 
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Przewodniczący Wodniczak poinformował, że w Jarocinie zawodowa straż  ma stawkę 14,- zł 
za godzinę. 
Przewodniczący Komisji dalej mówił, że oby strażak nie podpalał gdy podnoszony będzie 
ekwiwalent. 
           Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego              
i Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała  przedstawił program posiedzenia Komisji  jakie 
odbyło się w dniu 23 lutego br. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że dyskusja  na posiedzeniu Komisji dotyczyła 
ekwiwalentu dla członków OSP. 
Przewodniczący Taczała  mówił, że ma wykaz z którego wynika, że Gmina Kotlin ma 
najwyższe stawki ekwiwalentu i On osobiście po przespaniu jest za stawką 12,- i 4,- zł. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak prosił o przekazanie opinii Komisji, a nie przedstawianie 
stanowiska Przewodniczącego Komisji.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Oświaty zaproponowała stawki 14,- i 4,- 
zł. 
Dalej Przewodniczący Komisji informował, że co do zmian budżetu Gminy dyskusja dotyczyła 
dofinansowania Klubu Sportowego Błękitni Sparta Kotlin. Przewodniczący Komisji stwierdził, 
że radny Włodzimierz Szymkowiak dobrze  mówi, aby zmienić uchwałę  o finansowaniu 
sportu i wprowadzić dofinansowanie ze strony Gminy w wysokości 90% , z  udziałem  
środków własnych Klubu w wysokości 10% , a to dlatego, że nie ma obecnie osób, które 
sponsorowałyby sport. 
Przewodniczący Taczała  mówił, że należy finansować Klub, który istnieje tyle lat i zrobić  
należy tak, aby Klub  ten rozliczał się zgodnie z przepisami. 
         Następnie radny Krzysztof Szyszka  wnosił, aby Komisja Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  w roku 2012  podjęła działania  w kierunku takim, aby spotkać się np.                
z posłem Ziemi Jarocińskiej, który  jest w tej  partii która chce wprowadzić ustawę o 
legalizacji narkotyków i wręczyć mu pismo przeciw wprowadzaniu przepisów o możliwości 
posiadania miękkich narkotyków. 
Rada Gminy przyjęła informację  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2011 rok. 
Informacja stanowi zał. do protokołu. 
 
ad.8 Przyjęcie informacji z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2011 rok. 
             Rada Gminy przyjęła informację z działalności GKRPA nie wnosząc uwag. 
Informacja stanowi zał. do protokołu. 
 
ad.9  Podjęcie uchwał. 
                      Przewodniczący Rady przedstawił projekty uchwał poddając je pod głosowanie: 

1) w sprawie Statutu Gminy Kotlin. 
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Opinię o projekcie Statutu przedstawił Przewodniczący Komisji Statutowej 
Włodzimierz Szymkowiak  odczytując protokół z posiedzenia Komisji w dniu 13 lutego 
2012r. 
Protokół stanowi zał. do niniejszego protokołu. 
Uchwała nr XVII/86/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 

2) w sprawie zamiany nieruchomości. 
Uchwała  Nr XVII/87/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
Uchwała dotyczy gruntów  pod drogą gminną Wyszki Góry – Magnuszewice i gruntów 
położonych  bezpośrednio  przy tej drodze. 

3) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
Uchwała Nr XVII/88/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 

4) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie roku 2013  środków 
stanowiących  fundusz sołecki. 
Uchwała Nr XVII/89/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 

5) w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego  dla członków OSP. 
Przewodniczący Rady poinformował, że są dwie propozycje  stawek, zatem według 
kolejności podda pod głosowanie propozycję Komisji  Budżetowej tj. 
- za udział w działaniu ratowniczym  w wysokości 12,- zł, 
- za udział w szkoleniu pożarniczym w wysokości 4,- zł. 
Za stawkami zaproponowanymi przez Komisję Budżetową głosowało 7 radnych, 
głosów przeciwnych nie było, wstrzymała się 1 radna  ( Jolanta Urbaniak). 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stawki zaproponowane  
przez Komisję Kultury i Oświaty: 
- za udział w działaniu ratowniczym 14,- zł, 
- za udział w szkoleniu  pożarniczym 4,- zł. 
Za stawkami zaproponowanymi przez Komisję Oświaty  głosowało 7 radnych. 
Głosów przeciwnych nie ma , bo wszyscy głosowali – powiedział Przewodniczący. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  nie została  przyjęta.  Pozostaje na 
takich zasadach jak jest. Nie ma rozstrzygnięcia. Zostają obecne stawki. 
Projekt uchwały stanowi zał. do protokołu. 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 rok.  
Uchwała Nr XVII/90/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
Uchwała Nr XVII/91/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 

      Uchwały stanowią zał. do protokołu. 
Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach. 
 
ad.10 Wolne głosy i wnioski. 
                    Wnioski zgłosili: 
Radny  Czesław Smoliński  wnioskując o naprawę drogi Twardów – Wola Książęca na której 
po zimie jest dużo wyrw. 
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Wójt odpowiedział, że  jest to droga powiatowa. Jest koniec zimy i Gmina przystępuje do 
prac typowo remontowych, aby nawierzchnię dróg poprawić. 
Radny Smoliński mówił, że naprawiane drogi po krótkim czasie  nadają się do remontu.  
Radny proponował , aby zorganizować spotkanie z posłem Ziemi Jarocińskiej i zapoznać Go    
z problemami. 
Wójt odpowiedział, że może by Powiat przekazał Gminie środki na te kilka dróg 
powiatowych, a Gmina sama przeprowadzi remont. 
Radny Krzysztof Szyszka mówiąc, że na sesji obecni są przedstawiciele Klubu Sportowego 
Błękitni Sparta Kotlin  i dyskutuje się  nad tym aby utrzymać Klub pytał – jak  można było nie 
uregulować stanu prawnego boiska sportowego w Magnuszewicach? 
Boisko to nie jest własnością Gminy, a wybudowano tam media. Radny pytał – czy Rada 
Sportu nie interweniowała w tej sprawie? 
Dalej radny Szyszka informował, że  boisko jest na gruntach Gospodarstwa Rolnego w Rusku, 
a w dniu 22 lutego br. rozstrzygnięty został przetarg  na sprzedaż udziałów Skarbu Państwa    
w tym gospodarstwie  i obecnie  teren ten jest własnością prywatną. Radny pytał – jak 
można było inwestować na  nie swoim terenie? 
Radny Zdzisław Wodniczak  informował: 
- że przy posesji nr 57 w Twardowie ułożono za płytko rury, które popękały i woda płynie 
  drogą, a przed tą posesją jest studzienka kanalizacyjna, 
- że przy drodze powiatowej na Parcelach w Twardowie na zakręcie woda  nie płynie rowem,  
  a łąkami. 
Sołtys Mieczysław Stefaniak wnioskował o: 
- naprawę drogi nr 11 w Wyszkach przy posesjach nr 43 i 44, 
- przedłużenie barierki ochronnej przy drodze nr 11 w Wyszkach do posesji nr 44, 
- zabezpieczenie środków w budżecie Gminy  na wymianę przyłączy wodociągowych  
  w Wyszkach Górach. 
Radny Szczepan Szymczak  wrócił do swojej wypowiedzi  z  sesji w miesiącu wrześniu 2011r. 
na której pytał czy grunty zajęte na boisko sportowe w Magnuszewicach są własnością 
Gminy i mówił, że  boisko  to mimo, że jest kosiarka jest w najgorszym  stanie. Brak jest 
opłotowania boiska i szatnia wymaga remontu.  Radny Szymczak  wyjaśnił, że nie mówił nic, 
co by miało komuś zaszkodzić i powtórzył to , aby obecny na dzisiejszej  sesji p. Woźniak 
słyszał to. 
Radny Szczepan Szymczak pytał co się stało, że przekładane jest oddanie do użytku 
kanalizacji w Magnuszewicach ? 
Radny zadał pytanie Przewodniczącemu Rady na które nie uzyskał odpowiedzi pytając 
wcześniej- co się stało ze ściekami z ZPOW gdy była awaria, czy poszły na gminną 
oczyszczalnie  ścieków?  
Przewodniczący  Rady odpowiedział, że pytanie to nie jest do przewodniczącego Rady i jest 
dalece niestosowne. 
Radny Bogdan Pacholak pytał – kto  dzisiaj zarabia 9 czy 12 zł? Radny mówił, że ekwiwalent 
należny członkom OSP nie jest  wynagrodzeniem, a  jest zwrotem kosztów dla strażaków, 

 



8 
 

których podziwia i chciałby, aby otrzymali godziwy zwrot. Nie podwyższenie ekwiwalentu dla 
strażaków, to zdaniem radnego krok do rozwalenia straży. Dalej radny mówił, że nie 
wiadomo czy w krótkim czasie  nie wyda się dużych środków na utworzenie straży 
zawodowej lub innej. Radny Pacholak mówił, że są jeszcze  strażacy, którzy chcą za te 
pieniądze ratować ale nie ma kierowców, aby wyjeżdżać. 
Sołtys Marian Żurek wnioskował o: 
- przeprowadzenie wizji lokalnej dróg powiatowych, które są zniszczone po zimie i niedrożne   
  są przepusty, 
-doprowadzenie do przejezdności drogi powiatowej Twardów Bączew  - Kurcew tzw. 
„zajęczej”. 
Sołtys Żurek  mówił, że  jeżeli  Powiat nie chce robić, to niech przekaże Gminie środki na 
remont dróg  powiatowych i Gmina  zrobi więcej. Sołtys ocenił, że Powiat  nic nie robi na 
terenie gminy Kotlin ani inwestycji ani remontów. 
Radny Radosław Wałkiewicz odniósł się  do niepodjęcia uchwały w sprawie ekwiwalentu  
dla członków OSP mówiąc, że popiera radnego Pacholaka w tej sprawie. 
Radny pytał po co są posiedzenia Komisji na których podejmowane są pewne ustalenia, a na 
sesji zmienia się decyzje. Dalej radny mówił, że nie chce podejrzewać  ale uważa, że było to 
działanie specjalne, aby uchwały tej nie podjąć. Radny oświadczył, że był za podwyższeniem 
ekwiwalentu dla strażaków. 
Przewodniczący Rady mówił, że On swój obowiązek spełnił od początku do końca 
poprawnie. Tak klarownej sytuacji osobiście nie miał od dawna w podejmowaniu uchwały. 
Zwróciła się jednostka Związku Ochotniczej Straży Pożarnej o 12,- zł i stawkę w tej wysokości 
zaproponował Wójt. Przewodniczący mówił, iż  uważa, że  można dać więcej gdyby ZOSP nie 
podał  kwoty i wówczas inaczej podchodziłby do tego. Zmieniłoby to zupełnie znaczenie,         
z tym, że Przewodniczący podkreślił, że jest to Jego zdanie. 
Radny Wałkiewicz przypomniał, że  Komendant Gminny  ZOSP  zwrócił się o podwyższenie 
ekwiwalentu odpowiednio o 12,-  i 5,- zł. 
Przewodniczący Rady  mówił, że Wójt dał propozycję  12,- i 4,- zł. 
Radny Wałkiewicz odpowiedział, że w międzyczasie stawka wzrosła, a w wysokości 
ekwiwalentu Gmina odbiega od innych gmin w których stawki  ekwiwalentu podwyższa się     
i Gmina Kotlin znowu będzie na końcu. 
Radny Bogdan Pacholak mówił, że w Zarządzie Gminnym ZOSP nie ma osób, które 
wyjeżdżają do zdarzeń, a osoby te mówią, że traktuje się ich jak drugą kategorię ludzi.  
Na co Przewodniczący Rady odpowiedział pytaniem – jak można nie szanować prezesa, 
którego się wybrało? 
Radny Pacholak dalej mówił, że  Zarząd Gminny   ZOSP powinien wspierać jednostki OSP, 
które mają osobowość prawną i nie można ingerować w ich działania. 
Radny Grzegorz Warmuz  wnioskował o naprawę płotu przy stacji kolejowej  PKP od strony 
ul. Kochanowskiego. 
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ad.11 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania  radnych zgłoszone na XVI sesji 
Rady. 
             Odpowiedzi udzielił Wójt informując, że: 
-  suche drzewo przy drodze Magnuszewice Parcele zostało ścięte, 
- tablice: z numerem domu w Magnuszewicach i z nazwami ulic: Krasickiego, Słoneczna,  
  Kołłątaja i Szyszki zostały zamontowane, 
- przystanek autobusowy w Woli Książęcej zabezpieczono, 
- krzaki przy drodze gminnej Twardów – Racendów  zostały wycięte, a następnie wycinane  
  będą w Wyszkach w kierunku p. Walasiaka i w Magnuszewicach przy boisku sportowym, 
- lipy i topole przy drodze w Twardowie zostaną wycięte, a obecnie przygotowywana jest 
  decyzja na ich wycięcie, 
- wybudowanie oświetlenia ulicznego przy ul. Reymonta i ul.  Ks. Rymarkiewicza to zadanie  
  inwestycyjne, 
- droga w Parzewie przy „PAULI” zostanie ponownie naprawiona wczesną wiosną , kiedy 
  będzie możliwe ułożenie destruktu na suchą nawierzchnię, 
- do prac porządkowych  gruntu przy ul. Ks. Rymarkiewicza  od jezdni do posesji                  
  w najbliższym czasie Gmina przystąpi. Będzie to forma zieleni tak, aby znikło gradowisko  
  w tym pasie, 
- na wiosnę rozpoczną  się prace na cieku wodnym Lubianka w Sławoszewie, gdzie krzaki 
  zostaną wycięte przez pracowników Gminy, a odmulenie cieku przeprowadzi Urząd  
  Melioracji. 
             Następnie Wójt poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych w Jarocinie 
poinformował o: 
- przystąpieniu do ścinania poboczy przy drogach powiatowych na terenie gminy,  
- ścięciu drzewa w Twardowie i przy ul. Powstańców Wlkp., 
- przycięciu krzaki przy drodze Parzew – Strzydzew, 
- ścięciu 2 topoli przy Szkole w Sławoszewie  z siedzibą w Parzewie, a pozostałe będą miały  
  cięcie pielęgnacyjne. 
 
ad. 12 Zamknięcie obrad. 
                   Dziękując  za udział Przewodniczący Rady zamknął XVII sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                          Komisja Rewizyjna:  
 
                                                      1.Przewodnicząca Jolanta Urbaniak  ………………………………… 
 
                                                      2. Członek   Czesław Smoliński          ………………………………… 
 
                                                      3. Członek Mirosław Twardowski      ……………………………….. 
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